
Vragen van Hart voor Hilversum voor wethouder Scheepers over fietsparkeerfaciliteiten 

In het Coalitieakkoord 2018-2022 ‘Aan de slag’ van 25 mei 2018 is opgenomen dat ‘de fiets 

de beste manier is om je in Hilversum te verplaatsen’ en dat mede daarom ‘met het realiseren 

van het fietsparkeren in het centrum aan de slag wordt gegaan’ (pp.13-14). Maar ook in de 

andere wijken en buurten buiten het centrum bestaat behoefte aan voorzieningen om de 

fietsen na gebruik te kunnen stallen. Deze behoefte doet zich vooral voor bij bezoeken aan 

instellingen met een publiek belang zoals, culturele instellingen, sportaccomodaties, maar ook 

bij kerk- en moskeebezoek in geheel Hilversum. Wij wijzen het College op deze behoefte aan 

fietsparkeermogelijkheden in deze situaties. 

Om samen met het College naar oplossingen voor deze behoefte te zoeken, stellen wij het 

College de volgende vragen: 

1. Is het College bekend met de behoefte aan fietsparkeerfaciliteiten in de nabijheid van 

instellingen met een publiek belang ? 

2. Zo neen, kan bij de inventarisatie van een mogelijke behoefte bij de 

buurtcoördinatoren aandacht worden gevraagd, terwijl zij doende zijn met het 

opstellen van de wijkagenda ? 

3. Indien de genoemde behoefte is geconcretiseerd, is het College dan bereid, wellicht 

overtollige, fietsenrekken beschikbaar te stellen ? 
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